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ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ: Κύριε Πρόεδρε, κυρίες και κύριοι Βου-
λευτές, τρεις παραδοχές πριν από την οµιλία µου: Η Συµφωνία
Ευρώπης - Τουρκίας ήταν µία πολύ δύσκολη συµφωνία, µε πολλά
κενά σηµεία, βοήθησε τη χώρα µας. Αυτό είναι µία βάση πάνω
στην οποία συζητάει κανείς και οφείλει καθένας να λέει αν θέλει
συµφωνία, αυτή τη Συµφωνία Ευρώπης - Τουρκίας βελτιωµένη
και όσο καλύτερη γίνεται ή θέλει την κατάσταση του 2015. 

Το δεύτερο είναι ότι είµαστε στην Ευρώπη. Εποµένως, εάν κα-
νείς δεν έχει πρόταση να βγούµε από την Ευρώπη, ενσωµατώνει
το Ευρωπαϊκό Δίκαιο στο Ελληνικό Δίκαιο.

Μία δήλωση: Δεν θα µπω σε αυτό το παιχνίδι πλειοδοσίας πα-
ρατηρήσεων και συναισθηµάτων. Είναι ένας εύκολος λόγος
µπροστά σε ένα πολύ δύσκολο πράγµα, που είναι η µετανάστευ-
ση και η προσφυγιά. Όσο λιγότερο κανείς έχει ασχοληθεί µε τη
µετανάστευση και την προσφυγιά, τόσο πιο εύκολα πλειοδοτεί. 

Να πω κάτι θετικό για τον Υπουργό Εξωτερικών και για τον
Υπουργό Προστασίας του Πολίτη και άρα και για την Κυβέρνηση.
Ήταν εξαιρετική η αντιµετώπιση αυτής της απίστευτης βρώµικης
δήλωσης του Υπουργού Εξωτερικών της Τουρκίας, του κ. Τσα-
βούσογλου.

Ωστόσο, ο κύριος Υπουργός τη χαρακτηρίζει ως «σκουπίδια».
Τι λέει ο κ. Τσαβούσογλου; Ότι δεν φυλάµε τα σύνορα, ότι πυ-
ροβολούµε πρόσφυγες και µετανάστες, τους πετάµε πίσω. Το
λένε Βουλευτές σας! Τι λέει ο κ. Τσαβούσογλου; Λέει ότι παίρ-
νουµε τις βάρκες και τις στέλνουµε πίσω, τους εµποδίζουµε, κά-
νουµε, δηλαδή, αποτροπή στη θάλασσα. Το λένε δικοί σας περι-
φερειάρχες. Τι άλλο λέει ο κ. Τσαβούσογλου; Ότι κάνουµε απο-
τροπή στη θάλασσα. Δεν είναι κακή ιδέα, λένε δικοί σας Βουλευ-
τές, η αποτροπή στη θάλασσα. Τι άλλα λέει ο κ. Τσαβούσογλου;
Ότι τους κάνουµε τη ζωή κόλαση εδώ πέρα, τους δέρνουµε, τους
φυλακίζουµε, τους βράζουµε µε λάδι, κάνουµε διάφορα πράγ-
µατα. «Να περνάν χειρότερα από ό,τι στις χώρες τους», λένε
δικοί σας Βουλευτές.

Αυτό θα πρέπει να το αντιµετωπίσετε, κύριοι. Γιατί, να σας πω
κάτι; Για τη διαφύλαξη του δικαίου, εµείς χαιρόµαστε που όλο
αυτό το βάρος πέφτει στην Αριστερά, αλλά θα έπρεπε να είναι
δική σας υπόθεση. Θα έπρεπε, δηλαδή, να είναι υπόθεση αστών,
οι οποίοι πέρασαν µέσα από τον Διαφωτισµό και κατάλαβαν ότι
ο Βολταίρος, εκτός από ινστιτούτο Γαλλικών, είναι και κάτι άλλο.
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Αυτό θα έπρεπε, δηλαδή, να το αναλάβετε.
Μπροστά στο να βγείτε κυβέρνηση, κάνατε αυτό το υπέροχο

κάλεσµα και αυτή την απίστευτη προπαγάνδα. Διαλύθηκε το
ΛΑΟΣ, διαλύθηκε η Χρυσή Αυγή, τα σπέρµατά τους ήρθαν σε
εσάς. Ακούµε κάθε µέρα στα πάνελ αυτά που είπε ο κ. Τσαβού-
σογλου, σκουπίδια δηλαδή ακούµε. Μπερδεύετε την προπα-
γάνδα µε τη διαχείριση.

Η προπαγάνδα σας είναι άθλια και είναι άθλια πολύ χρόνο
τώρα. Λέτε ψέµατα. Φυλάξατε τα σύνορα που οι κατσαπλιάδες
του ΣΥΡΙΖΑ δεν τα φυλούσαν. Μα, ελάτε τώρα. Αυξήθηκαν οι
ροές. Δεν φταίτε εσείς γι’ αυτό. Είναι σαφές. Κανείς δεν σας κα-
τηγορεί γι’ αυτό. Αλλά φυλάτε τα σύνορα; Στον Έβρο σταµά-
τησε; Αστειεύεστε; Μέχρι τη Θεσσαλονίκη γελάνε όλοι όταν το
ακούν αυτό το πράγµα. 

Εποµένως, είστε θύµατα των ψεµάτων τα οποία είπατε, αλλά
το κύριο είναι ότι αυτό δυσκολεύει τη διαχείριση. Το νοµοσχέδιο
σας, κύριε Υπουργέ, είναι αναποτελεσµατικό και µη εφαρµόσιµο.
Εγώ δεν θα το κρίνω από άποψη ανθρωπίνων δικαιωµάτων. Ξέ-
ρετε, είναι µίνιµαλ όσον αφορά τα ανθρώπινα δικαιώµατα -ο κ.
Καµίνης νοµίζω έκανε µια πολύ καλή προσέγγιση, όπως και ο κ.
Ψυχογιός- και είναι µπαρόκ όσον αφορά την κράτηση.

Παίζετε σε ένα δύο σηµεία, ακροβατείτε στην παραβίαση αν-
θρωπίνων δικαιωµάτων, κάτι το οποίο µέσα στη ροή των δυσκο-
λιών θα µπορούσε και να γίνει. Δεν είναι καλό αλλά µπορεί να
σας έχει ξεφύγει. Θα το δείτε. Κράτηση φετίχ, φυλακές παντού.
Και λέτε ψέµατα. Δεν είναι απλά ότι είµαστε αντίθετοι µε αυτό.
Λέτε ψέµατα. Έχετε έξι χιλιάδες θέσεις κράτησης σε προαναχω-
ρησιακά κέντρα. 

(Στο σηµείο αυτό κτυπάει το κουδούνι λήξεως του χρόνου οµι-
λίας του κυρίου Βουλευτή)

Εµάς που µας κατηγορείτε ότι δεν θέλαµε την κράτηση, βρή-
κατε µέσα κρατούµενους, φτιάξαµε στα νησιά δύο προαναχω-
ρησιακά κέντρα, κάνατε έναν απίστευτο πόλεµο να µη φτιάξουµε
στη Μυτιλήνη, να µη φτιάξουµε στη Λέρο, να µη φτιάξουµε στη
Σάµο. Πού θα τους βάλετε; Το 80% µε 90% είναι οικογένειες µε
τρία και τέσσερα παιδιά. Πού θα τους βάλετε αυτούς; Γιατί λέτε
ψέµατα; Αυτό είναι κάτι που πρέπει να λυθεί. 

Ακούστε να δείτε, γιατί τελειώνει ο χρόνος µου. Μπορώ να σας
πω πολλά και για το νοµοσχέδιο.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Δηµήτριος Βίτσας): Έχει τελειώσει, κύριε
Μουζάλα, αλλά λόγω προηγούµενης ιδιότητας, σας δίνω µισό
λεπτό ακόµα.

ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ: Δεν είστε και πολύ κιµπάρης, κύριε
Πρόεδρε, να µε συγχωρείτε!

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Δηµήτριος Βίτσας): Το ίδιο θα µου κάνουν κι
εµένα, κύριε Μουζάλα.

ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ: Προχωράω τώρα.
Βγάζετε τη UNHCR από τις προσφυγές. Kάνετε λάθος, όχι για

ανθρωπιστικούς λόγους, σας το λέω µε ειλικρίνεια, αλλά για λό-
γους αποτελεσµατικότητας. Είναι οι µόνοι που δουλεύουν full-
time και βγάζουν πάρα πολλή δουλειά. Εγώ είχα αµφιβολίες.
Ήµουν από πάνω συνέχεια και κοίταγα. Είναι άξιοι επαίνου. 

Να διπλασιάσετε τις επιτροπές, να βάλετε τρεις επιτροπές σε
κάθε νησί να δουλεύουν, αποκλειστικά, µε τον κόσµο στο νησί.
Έχετε δίκιο, έχουµε και εµείς δίκιο, το θέλαµε αλλά δεν το κατα-
φέραµε. Όµως ούτε εσείς θα το καταφέρετε µε αυτό το νοµο-
σχέδιο. Πρέπει να αυξηθούν οι επιστροφές αυτών οι οποίοι δεν
δικαιούνται άσυλο. Τέλος. Με αυτό το νοµοσχέδιο δεν θα το κα-
ταφέρετε. 

Και θα τελειώσω µε το εξής. Μέσα από τους Βουλευτές στη
Βουλή ο λόγος απευθύνεται στον ελληνικό λαό. Θέλω, λοιπόν,
να πω -και τελειώνω- ότι δεν πρέπει να φοβηθεί ο ελληνικός λαός.
Έχουµε κουραστεί. Οι άνθρωποι έχουν δίκιο. Είναι κουρασµένοι.
Δεχτήκαµε ένα τεράστιο κύµα. Περάσαµε δυσκολίες.

Μην αφήσετε τον «νόµο του Λιντς» που σας προτείνουν να κυ-
ριαρχήσει. Να θυµόµαστε ότι µε αλληλεγγύη και µε σχέδιο µπο-
ρέσαµε και αντιµετωπίσαµε πολύ µεγάλες δυσκολίες. Δέκα
χιλιάδες την ηµέρα όχι διακόσιους την ηµέρα. Ενάµισι εκατοµ-
µύριο µέσα σε οκτώµισι µήνες µε την αλληλεγγύη του ελληνικού
λαού. 

Μην αφήσετε τον «νόµο του Λιντς». Δεν κινδυνεύουµε από

εξισλαµισµό. Αυτοί οι οποίοι το λένε αυτό -το έχω ξαναπεί- πολύ
λίγο πιστεύουν στις έννοιες Ελλάδα, πατρίδα, πολιτισµός. Τετρα-
κόσια χρόνια τουρκοκρατίας δεν µας εξισλάµισαν και θα µας
εξισλαµίσουν εβδοµήντα, ογδόντα χιλιάδες Πακιστανοί και Αφ-
γανοί και Σύριοι! Τόσο πιστεύετε στην πατρίδα, τόσο πιστεύετε
στον πολιτισµό µας, τόσο πιστεύετε σε αυτά που υποτίθεται ότι
διακονείτε! Εµείς τα διακονούµε όχι εσείς. Εσείς τα διακονείτε
µε λάθος τρόπο.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Δηµήτριος Βίτσας): Κύριε Μουζάλα, έχετε
φτάσει τα οκτώ λεπτά.

ΙΩΑΝΝΗΣ ΜΟΥΖΑΛΑΣ: Μην αφήσετε τον «νόµο του Λιντς». Το
χάος που προσπαθούν να επιβάλλουν, επειδή δεν τα καταφέρ-
νουν, σας οδηγεί εκεί. Θέλει διαχείριση και αλληλεγγύη και µπο-
ρούµε να τα καταφέρουµε. Μην ακούτε κραυγές του Λιντς. 

Κύριε Υπουργέ, είστε Υπουργός Προστασίας του Πολίτη. Ο-
φείλετε να µην αφήσετε τον «νόµο του Λιντς» να εφαρµοστεί στη
χώρα µας. Και είµαι βέβαιος ότι θα το κάνετε. 

Σας ευχαριστώ.
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